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. Jastrzębie-Zdrój 

Dotyczy: planowanej budowy dwóch linii energetycznych wysokich napięć na terenie Miasta 

Jastrzębie-Zdrój - teren Sołectwa Moszczenica oraz Sołectwa Ruptawa-Cisówka. 

Jedna z linii ma przebiegać przez teren, który nie by/ przewidziany w planach 

zagospodarowania przestrzennego, nie uwzględniony również w obecnie przyjętym studium 

. uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

Z informacji uzyskanych od mieszkańców wynika, że nawet pierwotnie planowana linia 

w przyjętym w 2007r. planie jest częściowo zmieniona. Mieszkańcy na spotkaniu z przedstawicielami 

Polskich Sieci Energetycznych SA. uzyskali informację, że nawet obecnie rozpoczęte budowy domów 

znajdujące się w pasie technologicz~ym oddziaływania muszą zostać rozebrane. Mieszkańcy sami się 

zorganizowali i sprzeciwiają się takiemu rozwiązaniu. Proponują inny przebieg, który najmniej ingeruje 

w wartość przestrzenną tak przyrodniczego, krajobrazowego i gospodarczego obszaru. 

Proszę o informację jakie jest stanowisko Władz Miasta w powyższejsprawie. Czy mieszkańcy 

mogą liczyć na wsparcie ze strony Urzędu Miasta, by móc wynegocjowanie takie rozwiązania, które 

najmniej ingerują w przestrzeń i będą do przyjęcia przez mieszkańców. 


